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1. Blodtillgången 

Fortsatt stort behov av hjälp utifrån för att Linköping ska kunna hålla ett stabilt blodlager. Det finns 

överskott i Jönköping och de stöttar med det som man kan. Kalmar har det lite tuffare och en mindre 

givarkår. Kalmar har svårt att bemanna Västervik som har en givarkår på ca 500 givare. 

Eksjö och Värnamo står inför en ombyggnation så då kan det vara några veckor som det inte kommer in 

lika mycket blodpåsar. Tidsplanen för detta är inte satt ännu. 

Beslut: Veckovisa eller vid behov levereras blodenheter tills Norrköping är igång.   

2. Läkarbristen 

Fortsatt stor brist på läkare i Linköping. Ny ST läkare på ingång och en klar specialist inom immunologin 

stärker upp på läkarfronten. 

Beslut: Jönköping har en senior läkare så även Kalmar. Svårt att hitta bra lösningar i dagsläget. 

3. Avtal 

Linköping ser över våra avtal som finns med Kalmar och Jönköping. 

Beslut: Susanne tittar på detta och återkommer. 

4. OMDA-ProSang 

Linköping har fått planeringen för sitt versionsbyte. Det finns planer från flera sjukhus att skriva om sina 

gamla avtal. Kalmar har fått frågan från Kronoberg, Blekinge och Halmstad. Madelaine tar med frågan 

till systemförvaltaren och systemägaren om vi kan göra ett gemensamt avtal. 

Beslut: Vi lämnar detta till våra IT-organisationer. 
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5. IVDR 

Madelaine tar upp frågan om en riskanalys skall göras. Kalmar skulle avsätta resurs för detta. Kalmar har 

inte tid och resurser för detta enl Kim. 

Beslut: Vi lämnar detta till metodgruppen på respektive sjukhus att besluta om det ska göras en 

gemensam riskanalys.  

6. IH-Webb 

IH-Webb fungerar i Linköping. Helena L vill ha en inlogg men Kalmar vill ha enskilda inlogg för 

spårbarheten och säkerheten. Diskussioner pågår. Jönköping har inte kommit så långt ännu.  

Beslut: Inga beslut tagna i frågan.  

4. Transportväskor 

Kim frågar om våra transportväskor och vilka som ska upphandlas. Linköping och Jönköping funderar 

vidare. Ingen har upphandlat detta och inget behov i dagsläget. 

 

 

Vid anteckningarna 

Madelaine Andersson 


